
Revizní komise 
Okresní fotbalový svaz Opava 

Vodárenská 2736/18, 747 07 Opava 
 

Komuniké z 3. řádného zasedání Revizní komise Okresního fotbalového svazu Opava (RK OFS), 
které se konalo dne 15. listopadu 2021 v sídle OFS. 
 

RK OFS na svém 3. řádném zasedání za účasti Šárky Gerecké – účetní OFS Opava a ekonomky RS 
ČUS v Opavě: 
 

1) Dokončila zprávu (vyjádření) č. 001 - Revizní komise Okresního fotbalového svaz Opava (RK) 
s předmětem: Vyjádření RK k výsledkům hospodaření OFS Opava za rok 2020. 
 
RK konstatovala: 
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že kontrolované doklady (bankovní výpisy, pořízený 
materiál, náklady jednání komisí a VV, jízdné/cestovné, náklady na turnaje, odměny a odvody, 
školení, odměny rozhodčím, nepeněžité ceny, náklady na reprezentaci, poštovné, telefon, 
internet, účetní služby a nájem, stravování…) nevykazují nestandardní výstupy a kontrolou 
nebyly zjištěny žádné závady a nedostatky. Daňové přiznání je také v pořádku. 
 
Revizní komise OFS Opava provedla detailní kontrolu u dokladů komise mládeže, jejíž činnost 
byla na VH OFS Opava diskutována a také zde neshledala žádné nedostatky. RK hodnotí  
a kontroluje doklady a hospodaření komise mládeže, nikoliv její fotbalovou odbornost. 
 
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že hospodaření OFS Opava 2020 nevykazuje žádnou 
nehospodárnost či jiné negativní tendence a je vedeno v souladu s platnými předpisy  
o podvojném účetnictví. 
 
RK doporučila: 
I.) Zdokonalit finanční plánování OFS Opava a reagovat při aktualizacích rozpočtu na vnější 

vlivy (např. pandemie COVID) tak, aby hospodaření 2021 nebylo ztrátové v desítkách tisíc  
a pro rok 2022 dosáhnout neztrátového hospodaření. 

 
II.) Naplánovat rozpočet 2021, 2022 a další tak, aby VV vygeneroval rezervu na posílení odměn 

sekretáře. Vnitřní dluh FAČR k OFS (celorepublikově) má vliv na nedostatečný příjem pro 
OFS Opava, který se odráží v nestandardně nízké odměně sekretáře, a proto Revizní komise 
OFS Opava doporučuje VV OFS Opava plánovat rozvážně výdaje a nalézt finance na posílení 
odměn sekretáře OFS Opava.  

 
  



 

2) Dokončila zprávu (vyjádření) č. 002 - Revizní komise Okresního fotbalového svaz Opava (RK) 
s předmětem: Vyjádření RK k dotacím OFS Opava 2020 (FAČR, Statutární město Opava, MS-
kraj, stát). 
 
RK konstatovala: 
RK provedla kontrolu u dotací od FAČR. RK nekontrolovala systematicky publicitu a označení 
dokladů číslem dotace.  
U některých ustanovení dotačních podmínek není jejich výklad jednoznačný, některá je možno 
nahlížet z různých úhlů pohledu a některá (hospodárnost) se jen obtížně dají uchopit.  
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že dotace byly využity v souladu s podmínkami, 
kontrolou nebyla zjištěna žádná věcná ani formální pochybení, jednotlivé doklady i odměny 
byly řádně uhrazeny, finanční prostředky byly použity v souladu s účelem dle podmínek 
smlouvy a programu. 
Revizní komise OFS Opava provedla detailní kontrolu u dokladů komise mládeže, jejíž činnost 
byla na VH OFS Opava diskutována a také zde neshledala žádné nedostatky. RK hodnotí  
a kontroluje doklady a hospodaření komise mládeže, nikoliv její fotbalovou odbornost. 
 
RK doporučila: 
RKK doporučuje VV OFS Opava pro další období, aby byl kontrolován soulad s podmínkami 
dotace (již předaných/v budoucnu předávaných dokladů) především: 
- ověření označení prvotních dokladů číslem dotace (je nebo bude-li to vyžadováno), 
- kontrola faktur, zda neobsahují časové vymezení poskytnutých služeb mimo kalendářní rok, 
- publicita (je nebo bude-li vyžadována). 

 
 

Revizní komise OFS Opava předala obě zprávy VV OFS Opava. 
 
 

V Opavě dne 15. 11. 2021 
 
 

Za účasti všech tří členů RK OFS Opava: Gabriely Štverkové, Rudolfa Sněhoty a Marka Hájka 


